
        Zał. nr .........do protokółu 

Walnego Zgromadzenia  

Członków SM w Grodkowie  

z dnia 26.06.2018r. 

        

Realizacja wniosków przyjętych przez Walne Zgromadzenie Członków  

w dniu 13.06.2017roku. 

1. Pan Cupriak wniosek o remont i naprawę drogi przy ul. Krakowskiej. 

-  Ze względu na brak środków finansowych na funduszu remontowym dla w/w 

nieruchomościach   realizacja powyższego zadania nastąpi w późniejszym terminie. 

 

2. Pani Hołoszkiewicz – postawienie ławki przy ul. Morcinka 20. 

-  Posadowiono ławkę przy placu parkingowym na wysokości ściany szczytowej Morcinka 20. 

 

3. Pan Saduniowski – Zwrócenie się do Gminy  Grodków, aby Gmina umieściła próg zwalniający 

przy ul. Ligonia. 

- Wystąpiono z wnioskiem  o realizację powyższego zadania jednak otrzymaliśmy odpowiedź 

negatywną, ponieważ układ drogi (tunel) stanowi naturalny czynnik wymuszający na 

kierowcach ograniczenie prędkości pojazdów samochodowych. Ponadto zgodnie  

z Rozporządzeniem Ministra Infrastruktury w sprawie szczegółowych warunków technicznych 

dla znaków i sygnałów drogowych oraz urządzeń bezpieczeństwa ruchu drogowego nie 

umieszcza się progów zwalniających w odległości mniejszej niż 25 m od tunelów ze względu na 

niszczący wpływ wstrząsów powodowanych przejeżdżaniem pojazdów samochodowych. 

 

4. Pani Eliasz – wniosek o zlikwidowanie dodatku za gotowość dostawy ciepłej wody. 

Po szczegółowym przeprowadzeniu analizy kosztów podgrzania ciepłej wody użytkowej 

stwierdza się , że powyższa opłata stanowi faktyczny koszt poniesionych opłat stałych jakie są 

naliczane przez ECO Opole niezależnie od ilości podgrzanej wody. I jest ona zgodna 

z obowiązującym  Regulaminem Rozliczania Kosztów na potrzeby c.o. i c.w.u.  

 

5. Pani Krawczyk- Szczepaniec  wniosek o remont drogi przy ul. Styki Kossaka. 

Ze względu na brak środków finansowych na funduszu remontowym dla w/w nieruchomości 

realizacja powyższego zadania nastąpi w późniejszym terminie. 

 

6. Pan Kurpiel – wniosek , aby na parkingu przy ul. Kosynierów namalować pasy aby oznakować 

sposób parkowania. 

Zwrócono się do Gminy o wykonanie powyższego wniosku, remont drogi Kosynierów został 

wykonany ze środków unijnych i należało wykonać zgodnie z projektem, w którym nie 

naniesiono sposobu oznakowania  parkowania uznano jako  zatoczkę, gdyż jej powierzchnia  

nie spełnia wymogów jako parking. 

 


